
 
 

 

 

Tarnów, 29 maja 2023 r. 

KRM.0003.762.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXV sesji Rady Miejskiej 25 maja 2023 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Piotr Górnikiewicz zgłosił 
następujące pytania: 

1. Kiedy będą pieniądze na tarnowski sport? Kiedy będą obiecane 2 mln zł?  

„Przypomnę, że w grudniu Pan Prezydent obiecał nam, że te pieniądze się znajdą – mówimy o kwocie 
ok. 2 mln zł. Wprawdzie dwa kluby zostały wsparte przez Tarnowski Klaster – ZKS Unia Tarnów i 
Żużlowa Spółka Akcyjna – jakimiś pieniędzmi” 

2. W związku z powyższym radny chce wiedzieć, jakie środki zostały przeznaczone z Tarnowskiego 
Klastera na kluby ZKS Unia Tarnów i Żużlowa Spółka Akcyjna? 
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